
 

Z á p i s 

z 15. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 19.12. 2011 

Zahájeno: 18.00 hod Ukončeno: 19.30 hod. 

 

Přítomni: Ing. J. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. Komenda, J. 

Lipták, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal  

Omluveni: M. Herman, M. Přichystal, Ing. J. Vaníček 

Neomluveni: V. Pražák 

Hosté:  V. Ševčík  

 

Starosta obce požádal všechny přítomné, aby povstali a minutou ticha uctili památku zesnulého 

bývalého prezidenta České republiky pana Václava Havla. 

 

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 15. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18.00 hodin a přivítal všechny 

přítomné. 

 

Starosta obce požádal všechny přítomné, aby povstali a minutou ticha uctili památku zesnulého 

bývalého prezidenta České republiky pana Václava Havla. 

 

Starosta poté pokračoval konstatováním, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 10 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

Zapisovatelem byl jmenován L. Přichystal, Z. Divišová 

Starosta seznámil všechny přítomné s pořizováním zvukového záznamu, které provádí obecní úřad 

pro potřeby vyhotovení zápisu z jednání.  

Starosta se dotázal všech přítomných, zda si někdo pořizuje zvukový záznam z jednání.  

Ing. J. Koláček prohlásil, že si bude pro své soukromé účely pořizovat zvukový záznam z dnešního 

jednání.  

Starosta upozornil pana Ing. Koláčka, že tímto svým jednáním porušuje občanský zákoník a to § 12. 

Nesouhlas s nahráváním vyslovila Ing. E. Klašková a upozornila na skutečnost, že zastupitelstvo 

rozhodlo, že se jiné zvukové záznamy pořizovat nebudou. 

 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání je vyložen k nahlédnutí v kanceláři starosty.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 15. zasedání ZO. 

Navrženi byli pan Ing. M. Komenda a Z. Mittner. 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 15. zasedání ZO Rajhradice pana Ing. Milana 

Komendu a pana Zdeňka Mittnera. 

Pro: 10 - Ing. J. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, J. Lipták, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal  

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

Starosta obce přednesl návrh doplněného programu zasedání. 

 

Program: 

1. Technický bod 

2. Zpráva kontrolního výboru 

3. Zprávy z rady 



4. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene pro JMP Net.s.r.o. 

5. Celková kalkulace nákladů na stavbu „Rekonstrukce ulice Za Kapličkou“ 

Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo 

6.    Odpisový plán obce 

  7.    Rozpočtové opatření č. 12/2011 

  8.   Rozpočtové opatření č. 1/2012 

  9.   Různé 

10.  Závěr 

Usnesení č. 2 

ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 9 - Ing. J. Bednář, M. Herman, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. Komenda, J. Lipták,  L. 

Přichystal , M. Přichystal 

Proti: 1 – Ing. J. Koláček  

Zdržel se: 0  

 

2. Zpráva kontrolního výboru 

Zprávy kontrolního výboru přednesl pan J. Lipták. 

Starosta v reakci uvedl, že žádost o doložení rozúčtování příspěvku na IDS JMK prozatím nebyla  

zaslána, protože se spojil se starostou obce Opatovice a Blučiny, kteří mají také velké výhrady  

k fungování celého dopravního integrovaného systému. Po dohodě se starosty bude v měsíci lednu  

2012 vyvoláno jednání s představiteli firmy KORDIS a KÚ JMK. 

ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

 

3. Zprávy z rady obce. 

Zprávy z rady obce přednesl starosta obce.  

V diskusi vznesl J. Lipták dotaz na zákaz parkování u základní školy. 

Starosta upřesnil, že se jedná o prostor bývalé předzahrádky těsně před školou, která nikdy  

k parkování určená nebyla. Rodiče přivážející děti do školy mohou parkovat na začátku ulice Za  

Kapličkou, kde je vyznačeno dostatečné množství parkovacích míst. 

P. Nevídal měl dotaz na počet obecních pracovníků. 

Starosta v reakci uvedl, že v současné době obec má jen jednoho obecního zaměstnance, a to pana V.  

Nechvátala. O dalších zaměstnancích přes Úřad práce Brno-venkov není možno uvažovat z důvodu  

nejasného financování těchto pracovníků pro rok 2012. 

ZO bere na vědomí zprávy z rady obce. 

 

4. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene pro JMP Net. s.r.o. 

Starosta obce vysvětlil, že tato smlouva se týká nově zřizované plynové přípojky do areálu  

Agro Servisu na ulici U Sýpky. Nová přípojka nahradí původní plynovou přípojku, která je na stejné  

ulici asi o 20 m dále a nevyhovuje kapacitně připojenému objektu a bude zrušena. Obec za toto  

věcné břemeno dostane 1.500,- Kč. 

Usnesení č. 3 

ZO schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene pro JMP Net. s.r.o. a  

pověřuje starostu obce jejím podpisem. 

Pro: 10 - Ing. J. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, J. Lipták, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal  

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

 

 

 



5. Celková kalkulace nákladů na stavbu „Rekonstrukce ulice Za Kapličkou“ 

Dodatek č. 1 ke smlouvě 

Starosta k tomuto bodu uvedl, že ještě celková kalkulace není vyčíslena. Teprve dnes obdržel  

kolaudační souhlas na stavbu. Stavba se od dnešního dne může plně využívat. 

Tento bod se bude projednávat na příštím zasedání ZO, které by mělo být v první polovině ledna  

2012. 

 

6. Odpisový plán obce 

Účetní obce předložila ke schválení ZO se směrnici a odpisový plán obce, který bude platit od  

31.12.2011. ZO nemělo připomínky. 

Usnesení č. 4 

ZO schválilo odpisový plán obce. 

Pro: 10 - Ing. J. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, J. Lipták, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal  

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

7. Rozpočtové opatření č. 12 / 2011 

V příjmové části se snižuje pol. 1121-DPPO o 206tis. Kč, dále se navyšuje pol. 1345-popl.  

Z ubytování o 2tis. Kč, § 2310-pronájem vodovodu o 2tis. Kč, § 2321-stočné o 120tis. Kč, § 3314- 

knihovna o 1tis. Kč, § 3399-vstupné Hradišťan o 40tis. Kč, § 6171-správa o 38tis. Kč, § 6310-příjmy  

z úroků o 3tis. Kč. 

Ve výdajové části se snižuje § 2212-silnice o 197,5tis. Kč, navyšuje se § 2321-kanalizace o 50tis.  

Kč, § 3421-volný čas dětí o 2tis. Kč, § 3722-SDO o 40tis. Kč, § 3745-veř. Zeleň o 100tis. Kč, §  

6112-Zastupitelé o 10tis. Kč a snižuje se § 6409-DSO Cezava o 4,5tis. Kč. 

Rozpočet se v příjmové ani výdajové části nemění. 

V průběhu projednávání tohoto bodu se dostavil Ing. F. Marcián. 

Usnesení č. 5 

ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 12. 

Pro: 10 - Ing. J. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. Komenda, J. Lipták, Ing. 

F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal  

Proti:  0 

Zdržel se: 1 – Ing. J. Koláček 

 

Usnesení č. 6 

ZO schvaluje pověření rady obce k provedení rozpočtového opatření v případě, že dojde 

k překročení závazného ukazatele schváleného rozpočtu obce. Starosta obce předloží toto rozpočtové 

opatření ke schválení na nejbližším jednání zastupitelstva obce. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, J. Lipták, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal  

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

8. Rozpočtové opatření č. 1/2012 

V příjmové části se navyšuje pol. 1211-DPH o 16,6 tis. Kč, pol. 

- 4113-Mokřad Kantorky o 13tis. Kč,  

pol.-4216-Mokřad Kantorky o 59tis. Kč. 

Ve výdajové části se navyšuje § 3741-Mokřad Kantorky o 72tis. Kč, § 5212-krizové opatření o 10tis.  

Kč, § 6402-vratka sčítání lidu o 6,6 tis. Kč. 

Rozpočet obce se v příjmové i výdajové části navyšuje o 88,6 tis. Kč. 

 



Usnesení č. 7 

ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2012. 

Pro: 11 - Ing. J. Bednář, V. Černý, J. Hudlík, Ing. E. Klašková, Ing. J. Koláček, Ing. 

Komenda, J. Lipták, Ing. F. Marcián, Z. Mittner, P. Nevídal, L. Přichystal  

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

9. Různé 

J. Hudlík – upozornil na autobusovou dopravu, špatné umístění autobusových zastávek a návaznosti 

spojů hlavně v Rajhradě. 

Starosta zopakoval, že v lednu bude spolu se starostou Opatovic a Blučiny otázku dopravy 

projednávat se zástupci Kordisu a Krajského úřadu JMK. 

Ing. Koláček  - upozornil na špatný stav zastávky na nádraží v Chrlicích 

P. Nevídal – se dotázal na to, jakým způsobem dopadlo jednání o odstranění černé stavby oplocení u 

chodníku směrem do Rajhradu u bývalého statku. 

Starosta uvedl, že výsledkem jednání byla výzva stavebního úřadu k odstranění stavby. Dále 

konstatoval, že je divné, že k dnešnímu dni stavba odstraněna ještě nebyla a přislíbil zjištěním stavu 

řízení o odstranění stavby na stavebním úřadě v Rajhradě. 

J. Lipták – dotaz na prodloužení vodovodního řadu na ulici Za Školou. 

Ing. Marcián podal vysvětlení. 

P. Nevídal – otevřel znovu otázku dlužníků a vymáhání dlužných částek za svoz odpadu a psy 

K tématu dlužníků diskutovali Ing. Klašková, J. Lipták, starosta 

Z diskuse vyplynulo, že ZO souhlasí s navýšením dlužných částek až na trojnásobek dle platné 

vyhlášky. 

 

10. Závěr 

Po vyčerpání programu starosta obce schůzi v 19.30 hod. ukončil. 

 

Zapsal: L. Přichystal 

 Z. Divišová    Ověřil:  Ing. Milan Komenda,v.r. 

 

 

         Zdeněk Mittner,v.r. 

 

          

  

    Luboš Přichystal,v.r. 

    starosta obce 


